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1. Mötet öppnades 

Anna WP hälsade alla välkomna och särskilt till Helen Ek Nilsson som ny föredragare för 

Malmöpendeln och Ulf Linde som föredragande av punkt 6. Mötet öppnades. 

2. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 9 oktober godkändes.  

3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes. 

4. Information från parterna 

Ingen information delgavs. 

5. Information om Malmöpendeln – Lommabanan etapp 2 

Helen informerade om att miljökonsekvensbeskrivningen blivit godkänd av Länsstyrelsen under 

vecka 48, att granskning av järnvägsplanerna pågår samt att tillstyrkan från Länsstyrelsen 

förväntas ske under våren 2025. Därefter skickas handlingarna till planprövning för fastställelse. 

Parallellt arbetar projektet med förfrågningsunderlag för totalentreprenad, genomförandeavtal 

med Lomma kommun för stationerna i Alnarp och Flädie och projektering av ställverk.  

Helen informerade vidare om att trafikstart år 2027 bedöms realistisk men förutsätter att 

järnvägsplanerna vinner laga kraft under december 2025 för att därefter starta upphandling av 

genomförandeentreprenader. 

Styrelsen tackade för informationen.  

6. Information om kollektivtrafik- och cykelobjekten, standard och ekonomi 

Lotta informerade om att staden har tagit fram målsättningsdokument för MalmöExpressens 

standard för att utbyggnaderna av expresslinjerna ska kunna genomföras enhetligt och samordnat 

med Skånetrafiken. Gaturummets tillgänglighet och önskad bredd tillsammans med 

stadsmiljöanspråk utgör grunden för att identifiera vilken standard stråket kan utformas för och 

med vilken prioritet som olika flöden planeras för.  

Lotta informerade vidare om att vägledning för prioritering är framtagen för att ge stöd för vilka 

funktioner som ska finnas eller kan minskas i de situationer som sektionen är begränsad. 

Övergripande principer är framtagna inom systemets områden; infrastruktur, fordon och 

trafikering, MalmöExpressens hållplatser samt stadsmiljö.  
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Ulf informerade om att linjenät och trafikering planeras för en växande stad med nya behov. 

Framförallt görs stora framkomlighetsarbeten för de fem MalmöExpresslinjerna. Som en följd av 

de nya MalmöExpresslinjerna kommer hela Malmös linjenät att läggas om för att främja effektivare 

byten och nya målpunkter. MalmöExpressfordonen kommer vara dubbelledade, med stora flexytor, 

vara eldrivna och utrustade med dynamisk information samt gå med hög turtäthet.  

Anna WP efterfrågade att en fördjupad redovisning av respektive linjes åtgärder, standard och 

effekt redovisas styrelsen.  

Tobias informerade om att Malmö återkommer med information om till vilket styrelsemöte 

återrapporteringen kan ske.  

Andreas föreslog att ett styrelsemöte genomförs fysiskt i Malmö nästa år och som kan samordnas 

med ett platsbesök.  

Lotten efterfrågade en redogörelse över hur projekten arbetar med riskminimering och styrning för 

ett kostnadseffektivt genomförande i samband med årsrapporteringen i mars.  

Styrelsen tackade för informationen. 

7. Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

8. Nästa möte 

Nästa möte äger rum digitalt den 11 mars 2025 med beslut om årsrapport för året 2024. 

Övriga styrelsemöten för år 2025 är planerade till den 11 juni, 1 oktober samt den 9 december.  

9. Avslutning 

Ordförande tackade samtliga och mötet avslutades. 

 
 

 

Anna Wildt-Persson 

Ersättare för Ordförande 
 

 

 
 
Lotten Lindmark 

Sekreterare   
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